
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Kobylí 

č. 2/02/2022 

Datum: 6. 12. 2022 v 17:00 hodin 

Místo konání: Sborovna školy 

Přítomni: Petr Horáček, Alice Vajbarová, Alana Hochová, Marie Ondrušová, Eva Kulíšková, Jana Lovečková, Jana 

Šebestová, Ludmila Varmužová, Pavlína Mikulicová 

Host: Vlastimil Janda 

 

Program: 1. Zahájení 

                  2. Schválení programu, jmenování zapisovatele 

                  3. Projednání a schválení výroční zprávy o činnosti ZŠ za rok 2021/22 

                  4. Doplnění změn Školním řádu – nevhodné oblečení 

                  5. Informace o činnosti školy                 

                  6. Různé 

                  7. Závěr          

         

Průběh jednání: 

1. Předsedkyně školské rady Jana Lovečková zahájila zasedání školské rady      

    

2. Školská rada schválila předložený program bez připomínek, zapisovatelem byl jmenován Petr Horáček 

UŠR01/02/2022 Školská rada schválila program jednání školské rady. 

 

3. Ředitel školy Vlastimil Janda seznámil přítomné s výroční zprávou ZŠ za rok 2021/22.  

Seznámil přítomné s výsledky přijímacích zkoušek na střední školy. 

        UŠR02/02/2022 Školská rada schválila výroční zprávu ZŠ za rok 2021/22.  

4. Ředitel školy Vlastimil Janda seznámil přítomné se změnami ve Školním řádu. 

Nevhodné oblečení – jedná se o oblečení s vulgárními nápisy, rasovou či jinou nesnášenlivostí a 

podněcování k ní, propagující omamné či psychotropní látky.  

Používání mobilů ve vyučovacích hodinách. 

 

UŠR03/02/2022 Školská rada schválila změny ve Školním řádu v tomto znění: 

Bod 2) Žáci jsou povinni… se doplní o body l) a m) takto: 

 

l) Žáci chodí do školy vhodně a čistě oblečeni a upraveni, v budově školy nenosí pokrývku hlavy. 

Zakázáno je zejména oblečení či doplňky s vulgárními nápisy nebo obsahující a propagující rasovou 

nesnášenlivost, násilí, erotiku nebo omamné či psychotropní látky. 



m) Ve vyučovacích hodinách platí zákaz používání mobilních telefonů nebo jiných elektronických 

zařízení dětmi, žáky nebo studenty, s výjimkou jejich používání v nezbytném rozsahu ze zdravotních 

důvodů nebo pokud vyučující jejich použití povolí. 

 

5. Informace o činnosti školy. 

- Ředitel školy Vlastimil Janda seznámil přítomné s chystanými a provedenými investicemi na rok 

2022/23 – Obnova světel v tělocvičně, nová podlaha v hale (vybroušení + nátěr) v zimním období. 

- Seznámil radu s personálními změnami – nová učitelka II. stupně Ivana Slámová, odchod do penze 

p. Věra Vykydalová, nová uklízečka p. Blažejová 

- P. ředitel dále informoval o nástupu školního psychologa od 1.1.2023 paní Jana Pláteníková 

- Probral možnosti doučování pro žáky 

 

6. Různé: 

a) Alice Vajbarová vznesla dotaz na možnost výběru ze dvou jídel ve školní jídelně. 

 

- Vlastimil Janda informoval přítomné o současné situaci ve škole ohledně zdražení energií a 

potravin. 

- V případě přidání druhého jídla bude snížena kvalita potravin a stoupne znatelně cena obědů. 

- Je otázka, kolik žáků z důvodu zdražení na obědy přestane chodit. 

- Pokud se odhlásí větší počet strávníků bude se muset snížit personální obsazení školní jídelny. 

 

 

b) Marie Ondrušová vznesla dotaz na kvalitu výuky anglického jazyka, někteří žáci po příchodu na SŠ 

jsou na tom špatně s Aj. 

 

7. Předseda školské rady ukončil zasedání. 

 

Přílohy : 

Prezenční listina 

Výroční zpráva za rok 2021/22 

 

Zapsal: Petr Horáček                                                                    Ověřil: Jana Lovečková, předseda školské rady 

 

 

 

               

 

 

                                                                                                                                                                                                                           

                                                                                            


